
Sabina Moberg
Smide

Jag går första året på gymnasiet med linjen industriteknik, svets. Jag har varit intresserad av 
smide i flera år så att välja svets var en stor satsning. Jag driver ett eget företag via 
Instagram som jag delar mina framgångar med folk över hela världen. Mitt smide är väldigt 
varierat med mycket olika tekniker och material, så något för alla helt enkelt.
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